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REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

GRAD TROGIR 
GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-02/23-01/7 
URBROJ: 2181-13-51/01-23-3 
Trogir, 30. studenog  2023. godine 

ZAPISNIK 
 
s 19. (devetnaestu) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane dana 30. studenoga 2023.g. 

(četvrtak) s početkom u 09:00 sati  
u gradskoj vijećnici – zgrada Kneževa dvora – Trg Ivana Pavla II 1 

 
Sjednici su bili prisutni: 

1. Predsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira – Toni Zulim;  
2. Goran Piteša  - prvi potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira  
3. Ivan Tironi  - drugi potpredsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira 
4. Nives Karanušić – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira  
5. Vesna Japundžić – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira 
6. Luka Rožić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira  
7. Siniša Stojan – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
8. Vedran Rožić– vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
9. Tonći Barada – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
10. Anto Bilić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
11. Ivan Šustić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
12. Frane Žižak – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 
13. Marin Rožić – vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira  
14. Anka Zelalija – vijećnica u Gradskom vijeću Grada Trogira 
15. Mario Juranović - vijećnik u Gradskom vijeću Grada Trogira 

 
Sjednici su nazočili i: Gradonačelnik Grada Trogira Ante Bilić, zamjenik gradonačelnika Viktor Novak, 
privremeni pročelnici  Sanja Zulim, Dujo Odžak, Ruža Kovačević Bilić,  Lidija Musinov, Ivan 
Meštrović , direktor Trogir holdinga Danijel Kukoč, ravnatelj JU Sportski objekti Dubravko Škokić, 
ravnateljica Dječeg vrtića Lovorka Buotić, te predstavnici medija i tiska. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim otvara 19. sjednicu Gradskog vijeća Grada Trogira na kojoj je 
nazočno 15 vijećnika. 
 
Predsjednica Mandatno imunitetske komisije Nives Karanušić je podnijela izvješće u svezi pristigle 
obavijesti od vijećnika Marina Rožića, te je nakon provjerene dokumentacije ustanovljeno da nema 
prepreka i da se prihvati navedena obavijest. Potom je vijećnik Marin Rožić svečano prisegnuo.   
 
Sat vijećničkih pitanja započeo je vijećnik Ivan Šustić:  Moje prvo pitanje: Prošlog tjedna jedan lokalni 
portal izvijestio: „ u Banovini će se morati raspisati natječaj za pročelnike, koji trenutno obavljaju 
poslove kao vršitelji dužnosti imenovani od strane gradonačelnika Ivica Puljka. Upravna inspekcija je 
reagirala po prijavi suspendirane pročelnice Maje Đerek, te nakon nadzora utvrdila da nisu izabrani 
temeljem javnog natječaja, kako propisuje zakon, nego su imenovani privremeno. Problem je što se 
privremeno u Puljkovom mandatu pretvorilo u stalno. Ja ću nadodati kako ništa bolje nije ni u mandatu 
gradonačelnika Bilića, budući da je i u našoj gradskoj upravi identičan primjer pretvaranje privremeno 
u stalno. Odnosno naš primjer je još i gori budući da je slučaj u Splitu to tek nepune dvije godine, a u 
Trogiru evo sad već nekih šest godina. Jednom prilikom već priupitani o ovome gradonačelniče, 
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odgovorili ste kako tako rade i u županiji. Ipak u jednoj nedavnoj Facebook objavi napisali ste, kako 
nikad ništa niste radili mimo pravilnika i zakona. Pa me zanima što od ovoga ima veću prevagu,je li to 
ono kako rade u županiji, ili je to ono što je propisano pravilnicima i zakonima? Ipak, čak i da se odlučite 
za opciju županija, upravna inspekcija nadzorom iz mjeseca rujna je utvrdila kako u županiji nisu 
imenovani pročelnici, temeljem javnog natječaja, već su određeni službenici ovlašteni za privremeno 
obavljanje poslova pročelnika. Ta ista inspekcija izrekla je i mjeru kojom je županu naređeno da do 1. 
prosinca raspiše javni natječaj i shodno tome imenuje  pročelnike upravnih tijela SDŽ-e. Zanima me 
stoga hoćete li  i vi čekati dolazak i nadzor upravne inspekcije te da utvrdi istu ovu stvar ili ćete sami 
raspisati javni natječaj za mjesta  pročelnike? Drugo pitanje je vezano za ugovorne kazne Trogir 
holdinga za koje sam postavio pitanje na 17. sjednici Gradskog vijeća Grada Trogira. Zanima me ako 
direktor zna podatak koliko je kazni podijeljeno, koliko ih je otprilike do sada plaćeno i zanima me 
koliko je prigovora na kazne uvaženo? Ako niste upoznati sa podacima naravno, može i pisani odgovor.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Evo što se tiče prvog pitanja, kao što ste i sami rekli, to je već više puta 
pitano na vijeću od raznih vijećnika.  Znamo za tu situaciju, vidjeti što ćemo s tim napraviti. Ovo je 
dosada bilo praktično iz više razloga. Jedan od najvažnijih je da se ne mora svaki put mijenjati 
sistematizacija, ako se promijeni vlast, pa da ne možete smijeniti pročelnika. Što ja mislim da bi trebalo 
biti najosnovnije pravilo da bi to trebale biti funkcije koje se jednostavno imenuju, to je kao da se ministri 
biraju, a ne prema javnom natječaju, ali evo takvi je zakon, kakvi je. Tako da ćemo vidjeti kako ćemo 
postupiti.  
 
Direktor Trogir Holdinga Danijel Kukoč:  dostaviti ćemo vam pisani odgovor, da vam ne bi sad krivo 
nešto rekao. Znam koliko je poslano , znam otprilike koliko je došlo prigovora, ali da Vam sad ne bi 
krivo rekao poslati ćemo pisani odgovor.  
 
Vijećnik Ivan Šustić: Ja se čak načelno i slažem s ovim što ste rekli, jer  pročelnike bi i sam gledao kao 
nekakve gradske ministre. Mislim da sad nije stvar toga što mi mislimo da bi bilo najbolje, ako postoji 
zakon koji propisuje drugačije. Pa me zato zanimao taj odgovor.  
 
Vijećnik Tonći Barada: Ja bih imao dva pitanja. Prvo pitanje odnosi se na parking kod Doma zdravlja. 
Ako znate ili ne znate, tamo je jedan veliki nered. Dakle 2003 godine je potpisana koncesija na 15 
godina. Ta koncesija je izašla 2018. godine, i evo mi smo od 2018. godine, točnije ta agonija oko 
parkinga nije riješena. Umirovljenici koji dolaze tamo kod svoga liječnika, imaju tamo velike probleme. 
Odnosno ne samo umirovljenici, nego smo imali prilike čuti, da i hitna pomoć nije imala gdje izaći i 
odvesti svog pacijenta u Split. Zbog toga nereda na tom parkingu. Pa bih molio informaciju, što se radi 
po tom pitanju, da se to riješi? Drugo pitanje odnosi se na edukacijski centar, odnosno kulturno 
edukacijski centar,gdje smo rekli da je to prostor sadašnjosti i budućnosti i tu je kazano da u kompleksu 
je i prostor za udruge,pa me pitaju pojedini članovi, odnosno pojedine udruge, da se precizira o čemu se 
radi. Da li će oni tamo moći organizirati svoje sjednice ili je to nešto drugo u pitanju?   
 
Gradonačelnik Ante Bilić: evo prvo pitanje parking kod Doma zdravlja, to je problem koji se vuče već 
određeno vrijeme, kao što ste i sami naveli. Nama su se obratili iz Doma zdravlja je li postoji mogućnost 
da grad to preuzme na upravljanje, mi smo rekli da postoji ukoliko oni riješe imovinsko pravne odnose. 
I sad prije jedno mjesec dana su nam poslali dopis da su imovinsko pravni odnosi riješeni i da pokrenemo 
rješavanje. Trenutno smo u fazi dogovaranja oko ovog financijskog dijela s njima kako bi se to riješilo. 
Tako da se nadam da ćemo u skorijem roku taj parking preuzeti. Jer nama je u interesu da se to riješi. 
Znamo i koje su tamo bile i još jesu lokve, i problemi. Uspjeli smo to ugovoriti u sklopu rekonstrukcije 
ulice K. A. Stepinca pa bi se barem taj građevinski dio, odnosno te velike lokve nakon svake kiše trebale 
riješiti. Tako da se nadam da ćemo u dogledno vrijeme to preuzeti i da će grad tamo upravljati. Nismo 
htjeli tamo ulaziti u tu problematiku dok tamo Dom zdravlja ne riješi imovinsko pravne odnose i odnose 
sa bivšim koncesionarom. Što se tiče navoda o prostorima za udruge, ne znam jeli to dobro 
interpretirano. Mislilo se da će udruge moći održavati koncerte, predstave sve ono što rade u svom 
programu, a ne kao neki kancelarijski prostor.  



 

Stranica 3 od 9 
 

Vijećnica Nives Karanušić: Evo mene zanima most na Foši, je li se sad zna nešto pobliže o tome kad 
će biti početak radova , rokovi za izvršenje tih radova? I drugo pitanje je nogostup u Planome, što je s 
tim da li se nešto pomaklo i to je to?  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Što se tiče mosta preko Foše, evo imamo informaciju, prije dva dana su 
otvorene ponude,odnosno bilo je otvaranje ponuda putem javnog natječaja za izbora izvođača radova. 
Pristigle su tri ponude. Znamo da se prvi put, nije nitko javio. Trenutno su u fazi ocjenjivanja i ja se 
nadam da ćemo u roku par dana odraditi i onda ima onaj rok od 15 dana mirovanja i nakon toga onda 
potpis ugovora, ako ne bude nekih problema . Znači do nove godine očekujemo da ćemo imati potpisani 
ugovor. I rok izvršenja je 5 mjeseci od potpisanog ugovora. Tako da do sezone bi trebao taj most biti u 
funkciji. I što se tiče nogostupa u Planome. Odnosno rekonstrukcije ove ceste Plano – Prgomet , znamo 
da je prešla u nadležnost Hrvatskih cesta, da smo imali dva tri sastanka s njima, da je ušla u višegodišnji 
plan rekonstrukcije,da su nominirali za iduću godinu plan nabave za izradu projektne dokumentacije, i 
da evo kreće nekakvim koracima kojima je propisano. Evo svi bi mi volili da to ide brže, ali evo to je 
bilo u ingerenciji ŽUC-a koje to nisu mogle i nisu imali kapacitete, to nisu riješili. Tako da je možda 
dobro ispalo da je prešlo u nadležnost Hrvatskih cesta, koje imaju veće kapacitete, veće financijska 
mogućnosti i evo najvažnije je da je procedura započeta i da se jednom krene u realizaciju i nadam se 
da će se što prije realizirati.  
 
Vijećnica Anka Zelalija:  imam dva pitanja. Naravno nastavno na šetnicu Brigi Lokvice, znači pitanje 
od strane građana Travarice, ali i brojnih šetača sa šetnice. Vidjeli smo svi da je šetnica dovršena, zelene 
površine uređenje se privodi kraju i sad se nastavlja na uređenje Lučice. U materijalima je vidljivo da 
na tom području imamo,  kao što je vidljivo i uživo imamo dva dijela. Sjeverni i južni  platoa. Na ovom 
kopnenom sjevernom platou je određeno da to bude isključivo za suhi vez za maksimalno 20 brodica 
bez mogućnosti održavanja. A za južni manipulativni platou kažu da je predviđeno za citiram:  smještaj 
i manje održavanje plovila do  9 brodica. Te sukladno tome predviđeno sustav prikupljanja, tretiranja 
otpadnih voda kao vodovodne i i elektro instalacija. Molila bih ako može točna definicija te rečenice, 
što točno spada u manje održavanje plovila. Mislim da su razlozi zbog kojih ovo pitam više nego očiti, 
s obzirom da se to nalazi na tom području šetnice.  A drugo pitanje je. Pozdravljam ovaj prijedlog 
donošenja odluke o redu na pomorskom dobru. Mislim da su na tom dijelu nužno provesti red. I zanima 
me ovaj dio u kojem piše u mjerama za održavanje reda u članku od 58 pa nadalje stoji da nadzor provodi 
pomorski redar. Zanima me da li će biti raspisan natječaj za to radno mjesto, kada to možemo očekivati, 
za koje područje će biti nadležan pomorski redar. Hoće li biti samo jedan i za koje područje i da li će 
biti mogućnosti da građani komuniciraju direkt s njime i na koji način će se to iz organizirati?  Da li 
može jedan pozitivan komentar, na pitanja koja smo dosada imali vezano za ove motore, napokon je 
mirno i tiho u gradu, tako da što god da se radi neka se nastavi i dalje.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Evo možemo krenuti od zadnjeg. Mislim da se tu pokazalo koliko je bitno 
vijeće i koliko je bitno kad se podnosi izvješće načelnik policijske postaje. Možda jedan ili dva motora 
su zaplijenjena, jedan je čak trajno u korist RH, već pravomoćnom presudom, što je on isto iznenađen 
koliko je to brzo prekršajni sud odradio. Tako da nije to baš bezveze i nije baš to ni lako uhvatiti ga kad 
netko vozi 200, kad idete hvatati može i ovaj tko ga hvata nastradati. Tako da evo stvarno jedna pohvala 
policiji u tom dijelu što su to odradili. Za ovo prvo pitanje odgovorit ćemo pismenim putem. Postoji 
studija utjecaja na okoliš, vjerojatno je to i propisano što podrazumijeva manje održavanje plovila pa 
eto možemo to pismeno odgovoriti. Što se tiče reda na pomorskom dobru, ne znam ima li smisla sad 
odgovarat jer ćemo u sklopu točke. Znači to je nova odluka koja se donosi po Zakonu o pomorskom 
dobru, koji je stupio krajem sedmog mjeseca na snagu. Do sada je dosta toga bilo i propisano odlukom 
o komunalnom redu , sad je to prešlo u odluku o redu na pomorskom dobru . Mi ćemo vidjeti hoćemo 
li iz ovih postojećih redara jednoga preusmjeriti da bude samo za redar na pomorskom dobru ili ćemo 
raspisivati natječaj. Nije to po meni, to treba biti barem viša stručna sprema , to je jedan upravno pravni 
posa kojeg se treba i educirati i nije lako provediv. Nažalost država zadnje vrime sve što ne zna kako 
riješiti inspekcije prebaci na redarstva i sad još Trogir, Kaštela, Solin, Makarska  će još nekako naći, ali 
zamislite koliko ima ovih malih općina koji imaju pomorsko dobro po otocima i u našem susjedstvu 
koliko bi trebalo tih i pomorskih redara i koliko bi trebalo biti obučeni da to sve štima po malim, a i 
mislim da je puno više tih malih općinica koje ne mogu ni komunalne redare naći. Tako da nadam se da 
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će to u praksi i bolje prolaziti. Mi smo davali prijedloge da te pomorske redare zaposli županija što bi 
bilo logičnije, pogotovo što ima jls i što bi bila značajnija praksa, lakše bi ih našli , veće su mogućnosti 
županija da ima 5 pomorskih redara bi bilo dovoljno, dok 50 jls ima i trebalo bi imati 50 pomorskih 
redara, sa radnom snagom inače bi bilo teško naći. U načelnom smislu zakonski je to dobro zamišljeno, 
ali vidjeti ćemo kako će ići provedba. Ja se nadam da će to ići ok, ali evo što se tiče kadrova di god 
idem, gdje pričam sa kolegama gradonačelnicima, načelnicima,  kadrove je teško naći. Inženjere 
građevine, informatičare, pravnika još nekako, naći ćete ekonomiste i neke spreme, ali ovih par je struka 
toliko deficitarno. I do sada smo mi imali i Lučku kapetaniju, inspektore pomorskog dobra, koje je 
država imala u inspektoratu, ali očito nisu to mogli pokriti. Po meni bi bilo puno bolje stvarno rješenje 
da je išlo to na 6,7 primorskih županija, koje su onda mogle zaposlit ljude, ali evo mi ćemo se snalazit 
u okviru zakona.  
 
Vijećnik Marin Rožić: Još jedan put pozdrav svima i gledateljima na Youtube kanalu. Imam dva 
pitanja. U kojoj je fazi i tko su ponuđači prodaje gradskog zemljišta u Ulici Špira Puovića I, za koju ste 
vi ovdje Gradonačelniče na 15.sjednici vijeća 28.6. rekli da natječaj još nije zaključen i da ne bi o tome 
puno komentirali. Hoće li se prihodi od cijene zemljišta za koju ne mislite da je mala jer ste je usporedili 
sa još manjom cijenom koju od građana otkupljuje Grad u Ulici Ante Starčevića, uložiti u kupnju 
zemljišta potrebnog za javno parkiralište na Drveniku Velom pošto ste upoznati sa odlukom zbora 
građana održanog 24.6. da je dosadašnje parkiranje na zogu za balote neprihvatljivo, već je potrebno 
novo rješenje parkiranja. O  adekvatnom zemljištu na Drevniku koje se nudi na prodaju, a moguć je i 
najam, upoznati ste još 31.8. a između ostalih tema, na ovu temu je i 17.12. sastanak zatražila 
predsjednica mjesnog odbora Drvenik Veliki gđa Lovorka Kostović. I drugo pitanje, vezano za rad 
Turističke zajednice. Imamo neka saznanja pa evo volili bi neka očitovanja i odgovor na pitanje. Još 
prošle godine u javnosti se problematizirala se činjenica da je raspisan natječaj za Babarol za točne 
datume za koje je privatnik mjesecima prije dobio financijska sredstva od Ministarstva kulture. Iz tog 
primjera vidilo se da li se natječaj raspisuje po uvjetima kako kome paše ili se radi o trgovini 
informacijama, odnosno puštanjem informacija ispod stola. Ne znam šta bi bilo treće. Također, prošle 
godine 2022. Turistička zajednica je bez natječaja dodijelila 30 000 kuna za koncert u Kuli Kamerlengo. 
Ove godine je očito priznato da to nije ispravno jer nisu svi imali iste šanse pa je 1.2. raspisan natječaj 
za dodjelu poticaja na kojem se dodijelilo 35 000 eura za programe za koji se održavaju u 2023 godini. 
Kad ovako netko gleda sa strane može reći da čim se sredstva dijele preko natječaja, sve je pošteno ali 
čim se malo zagrebe ispod površine, vide se određene nepravilnosti. Prema odluci o dodjeli potpora koja 
je donesena nakon više od 4 mjeseca nakon raspisivanja natječaja, čak 9900 eura pripalo je istom obrtu, 
odnosno osobi. Radilo se o 3 događaja u Kuli Kamerlengo odnosno Kula kula festival za koji je ugovor 
da se uopće može održati u Kuli Kamerlengo potpisan početkom lipnja. I sad se postavlja pitanje kako 
netko uopće može prijaviti projekte na natječaj u veljači bez da ima ugovore o zakupu Kule Kamerlengo 
koji je na kraju potpisan te nakon 4 miseca. Ispada da Turistička zajednica namjerno odugovlačila s 
odlukom dok privatnik ne uspije potpisati ugovor o zakupu kule ili su djelatnici Trustičke zajednice 
toliko spori da im treba 4 mjeseca da donesu jednu odluku. Nadalje, kad uđemo detaljnije u srž natječaja 
vidimo da je jedan međunarodno priznat festival poput Opere Selecte od grada dobilo 3500 eura, 
odnosno tri puta manje od maloprije spomenutog organizator. Važno je naglasiti da je Opera Selecta 
neprofitabilni događaj i da bi po toj logici trebalo imati prednost pred profitabilnim koncertima u 
privatnoj organizaciji. Da se pravno to pokrije pobrinila se Turistička zajednica koja je ograničila 
sufinanciranje od max 3000 eura po projektu. Privatnik je to znao iskoristiti pa je festival Kula kula 
razbio u tri bloka i predstavio kao tri posebna događaja iako je cijelo ljeto u medijima prezentirano da 
ljeto počinje, traje i završava uz Kula kula, odnosno uz jedan festival s istim nazivom koji nikako nije 
mogao dobiti trostruku financijsku injekciju. I sad za kraj samo treba reći da je sve ovo ranije spomenute 
stvari koje se tiču trgovine informacijama oko prošlogodišnjeg Babarola, davanja poticaja od 30 000 
kuna bez natječaja i zadnje ovih 9900 eura poticaja vrte oko iste osobe jer se svugdje isti organizator. 
Jednom može biti slučajno ,  dva teško, a tri gotovo nemoguće. Da otklonimo svaku sumnju evo i četvrta 
situacija. Ako su ugovori za koncerte u Kuli Kamerlengo potpisivani početkom lipnja, kako je moguće 
da su se uglavnom početkom svibnja, a bilo je slučajeva čak i od siječnja prodavale ulaznice za koncerte 
koji uopće nemaju ugovor. To smo znači , to samo znači  da su određene osobe imale ispod stola 
informaciju da će 100 posto dobiti ugovor, odnosno da se u Trogiru apsolutno ne poštuju apsolutno 
nikakva pravila ni ugovori. Molio bih da se odgovorni očituju o navedenom.  
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Gradonačelnik Ante Bilić: To je bilo barem 7,8 pitanja, što sam ja nabrojio, a većina se ne odnosi na 
grad. Tako da to ne znam što bi odgovarao. Što se tiče ulice Špira Puovića, dat ćemo pisani odgovor, ne 
znam sad napamet, već je prošlo određeno vrime. Što se tiče rada TZ-a, to je pitanje za TZ-e. Grad nije 
osnivač TZ-a, već samo jedan od članova. Ja mogu samo reći što se tiče Opere selecte da je od strane 
grada dobio najviše od svih udruga za manifestacije, znači 115 000kuna što je jedno 13-14 000 eura . 
što je događaj kojeg mi u sklopu turističkog ljeta, kao grad najviše potiče, upravo iz ovih razloga koje 
ste vi naveli, da smo dali i nagradu grada. Što se tiče komentara rada TZ-a mislim da smo mi kao Grad 
zadovoljni, da imamo jako dobra događanja uz minimalne sufinanciranje i da bi bilo bolje da imamo 
više takvih ljudi koji žele organizirati takve manifestacije u gradu. I da ih treba poticati, i da prije nikad 
nije bilo. Znači prvi put je ove godine raspisan natječaj za dodjelu sredstava što bi bilo ispravno. Evo i 
to smo promijenili. Upravo na taj način su ugovori prvi put potpisani za kulu, nekad se to drukčije tu 
radilo. Tako da ne vidim tu ništa sporno, idemo iz godine u godinu u šta veću transparentnosti, ali evo 
možete malo pogledati koliko Dubrovnik ulažu u takve festivale, koje imaju vrlo sličan sadržaj, tako da 
mislim da takvi sadržaji u pred i po sezoni nas diže kao destinaciju i da bi nam bilo drago da ih ima još 
više takvih organizatora koji bi organizirali takve događaje.  
 
Vijećnik Marin Rožić: Evo za prvo pitanje ja sam očekivao barem neki odgovor. Da se zna tko je na 
natječaj dao ponudu. Jeli to prošlo ili nije prošlo, i jeli još traje u vezi ove zemlje šta grad prodaje u ulici 
Špira Puovića  ? U vezi zemlje na Drveniku, to znate dobili ste informacije na mailu, i o tome ste 
komentirali, raspravljali i pozvani ste na sastanak da se o tome i zaključi. Pa mogli ste barem reći hoćete 
li, nećete, kad ćete. Tako da nisam zadovoljan sa prvim odgovorom. Drugi odgovor nisam ništa dobija. 
Očekiva sam da svi mi i javnost dobije informaciju. Za drugo pitanje isto nemam šta biti zadovoljan, 
kad odgovor nisam dobija, nadam se pismeni putem pa ćemo vidit koliko smo zadovoljni. Ali eto 
očekiva sam bar da će barem na ovim mojim saznanjima neki negativni komentar i opovrgnuti ovo.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Znači mogu se još nadovezati na ovo za Drvenike, možda sam to preskočio. 
Je dobili smo taj mail, grad kad kupuje zemljište, to mora ići putem javnog natječaja i već smo imali u 
više navrata. Ja osobno smatram da predložena zemlja vanka sela, na vrh brda nije nešto specijalno 
adekvatna. Da imamo boljih lokacija, ako ćemo već tamo rješavati parkiralište, a ne tamo eto oni se 
dogovorili. Tamo bi mogli biti sumnjivi, nekom direktnom pogodbom koji se sitija da će kupiti od 
rođaka zemlju, pa ćemo sad mi iz gradskog proračuna kupit zemlju, parking koji je udaljen 700,800m 
od centra sela. Mislim da pristup je isto upitan do te lokacije, tako da nisam baš siguran da je ta adekvatna 
lokacija,osim ako nemate osobni interes da gurate tu lokaciju.  
 
Vijećnik Ivan Tironi:  imao bih pitanje jedno. Znači u ovaj 12 mjesec, mjesec proslava, Božića, Nova 
godina i tako,  počinje u petak mislim da pjeva Maja Šuput i nakon toga svi oni ostali. Znači prilično 
eminentni glazbenici i tako. Pa me zanima  koliko se to plaća i tko to plaća,odnosno kako se Grad 
dogovorio s ovim ljudima koji su napravili ove štandove i to?  Znači općenito odnos grada i ovih ljudi 
šta su to napravili i tko plaća takve događaje?  
 
Zamjenik gradonačelnika Viktor Novak:Ja ću odgovoriti gospodinu Tironiju na pitanje. Znači Grad 
Trogir je raspisao natječaj za najam kućica na dvije lokacije, odnosno bile su nam tri lokacije. Jedna 
lokacija je bila glavni trg, druga je bila kako mi volimo reći Trg Sedam palmi  i za dvije prodajne kućice 
za koje se pa mogu reći nažalost nije nitko javio u gradskoj ulici. Cjelokupni program organizira 
Turistička zajednica  i cjelokupni program financira Turistička zajednica ove godine, tako je pisalo i u 
natječaju. Ovdje Turistička zajednica sklapa ugovor sa svim izvođačima. Znači prihod od kućica je od 
Grada, a ovo drugo  TZ-a financira cjelokupni program. Ne znam je li vas nešto konkretno zanima?  
 
Vijećnik Ivan Tironi: ma koliko dođe najam Maje Šuput? I ovi ostali koji su bili, je li to sve TZ-e 
plaća?  
 
Zamjenik gradonačelnika Viktor Novak: Pa evo i za Dan grada je Grad sufinancirao i za 
manifestaciju adventa sa 30.000 eura. Turistička zajednica ima svoje prihode 4,5 miljuna kuna sad ću 
tako reći, tako da je to neki posa i svrha TZ-a Znači minimalna cijena natječaja je bila 8.000 eura po 
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kućici , a sve skupa je prihodovana sve skupa jedno 60.000 eura najam kućica.  Što se tiče Maje Šuput 
mogu provjeriti točno pa vam javit tokom sjednice. Mislim oko 9-10.000 eura nisam siguran.  
 
Vijećnik Siniša Stojan:  imam jedno pitanje, može za gradonačelnika ili ako gradonačelnik smatra da 
može netko drugi odgovorit. Problem javne rasvjete u ulici Sv. Ane na Čiovu. Svih proteklih godina ta 
ulica je imala javnu rasvjetu sistemom solarnih panela i baterije. Ta sustav je godinama postao nestabilan 
i jedno od mojih proteklih vijećničkih pitanja na sjednici GV je bilo što napraviti sa tom javnom 
rasvjetom. Početkom ove godine 2023 aglomeracija je radila u toj ulici koja je bila iskopana cijelim 
profilom, dakle u širini i po dužini. Moj prijedlog je bio ovdje na sjednici da se postavi električni kabel 
i da se ta ulica stavi u elektrifikaciju. Da ulica bude u sistemu električne mreže. Grad je poslao ljude, 
izašli su na teren, donijela se odluka, kao da je kasno i da se ne mogu postaviti kabeli. Postavili ste sada 
novu javnu rasvjetu , znači sistem solarnih panela i i sada imamo novi problem, specifičan problem. 
Javna rasvjeta radi od 5 sati popodne do najdalje 9 navečer. Nakon toga je totalni mrak. Tako je zadnjih 
mjesec dana, mislim da to nije primjereno za tu ulicu. Što kanite učiniti po tome pitanju.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim: Što se tiče javne rasvjete mi nismo imali provjeru nakon 
instalacije, nismo uopće imali primjedbu da uopće ne radi. Ovo je prvo što čujem. Odgovor Vam 
možemo dostaviti pisano od strane Trogir holdinga nakon provjere na terenu.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim: Zanima me imali smo ove godine preko projekta I tebe se 
pita u ulici Put Mulina su napravljene rampe za spuštanje na pješački, za invalide, kolica i uglavnom da 
je ljudima lakše. To se krajem ljeta počelo raditi, sad je to, ja se nadam da ono nije završeno stanje pošto 
po meni zgleda gore nego što je prije izgledalo. Pa bih molio nekakvi odgovor.  
 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović: dobit ćete pisani odgovor.  
 
Nakon proteka  sata vijećničkih pitanja Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je utvrdio kako na 
objavljeni dnevni red nisu zaprimljene primjedbe te je jednoglasno prihvaćen, te nakon navedene 
izmjene, usvojeni dnevni red glasi:  

Dnevni red 
 
- Zapisnik sa 18. (osamanaeste) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira 
 
1. Prijedlog Proračuna Grada Trogira za 2024. godinu i Projekcije za 2025. i 2026. godinu 
1.1. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2024. godinu 
1.2.  Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2024. 
godinu 
1.3.  Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i razvoju školstva Grada 
Trogira za 2024. godinu 
1.4.  Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Trogira za 2024. godinu 
1.5.  Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i ostalih društvenih djelatnosti 
Grada Trogira za 2024. godinu 
1.6.  Prijedlog Programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi Grada Trogira za 2024. 
godinu 
1.7.  Prijedlog Programa razvoja turizma na području Grada Trogira za 2024. godinu 
1.8.  Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske 
službe spašavanja na području Grada Trogira za 2024. godinu 
1.9. Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Trogira za 2024. godinu 
2. Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Grada Trogira za 2024. godinu 
3. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru Grada Trogira 
4. Prijedlog Odluke o porezima Grada Trogira 
5. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 
Grada Trogira 
6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu 
i načinu rada Dječjeg vrtića „Trogir“ 
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7. Prijedlog Odluke o dodjeli koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih 
poslova na području Grada Trogira 
8. Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  
9. Prijedlog Godišnja analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Trogira  
10. Prijedlog Odluke o davanju na korištenje Edukacijsko kulturnog centra Pučkom 
otvorenom učilištu -- Trogir 
 
- Na Zapisnik sa 18 (osmanaeste) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane 27. listopada 2023. 
godine  nije bilo primjedbi te se isti smatra usvojenim. 
 
Nakon navedenoga Gradsko vijeće je pristupilo radu po točkama dnevnog reda.  
  

TOČKA 1.  
 

1. Prijedlog Proračuna Grada Trogira za 2024. godinu i Projekcije za 2025. i 2026. godinu 
1.1. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2024. godinu 
1.2.  Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture Grada Trogira za 2024. 
godinu 
1.3.  Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i razvoju školstva Grada 
Trogira za 2024. godinu 
1.4.  Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Trogira za 2024. godinu 
1.5.  Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i ostalih društvenih djelatnosti 
Grada Trogira za 2024. godinu 
1.6.  Prijedlog Programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi Grada Trogira za 2024. 
godinu 
1.7.  Prijedlog Programa razvoja turizma na području Grada Trogira za 2024. godinu 
1.8.  Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske 
 službe spašavanja na području Grada Trogira za 2024. godinu 
1.9. Program javnih potreba u protupožarnoj i civilnoj zaštiti Grada Trogira za 2024. godinu 

 
Privremena pročelnica Lidija Musinov  obrazlaže prijedlog akta.  
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je izvijestio da su u roku zaprimljeni amandmani po ovoj točci 
i to amandman od strane gradonačelnika Ante Bilića, kao i od vijećnika Ivana Šustića. Gradonačelnik 
Ante Bilić kao predlagatelj amandmana je obrazložio isti. Potom je vijećnik Ivan Šustić obrazložio 
prijedlog amandmana. Nakon izlaganja gradonačelnik Ante Bilić je djelomično prihvatio amandman od 
strane vijećnika te je usuglašeno da je isti potrebno preformulirati. Nakon kratke stanke Gradonačelnik 
Ante Bilić je podnio i drugi amandman.  
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je otvorio raspravu u kojoj su raspravljali: vijećnik Ivan Šustić, 
Gradonačelnik Ante Bilić, vijećnik Ivan Tironi, privremeni pročelnik Ivan Meštrović, vijećnik Anto 
Bilić, vijećnik Marin Rožić, privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić i privremena pročelnica Lidija 
Musinov. 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim konstatira da su dva amandmana zaprimljena od 
gradonačelnika odmah prihvaćena i postala sastavni dio prijedloga točke dnevnog reda.  Prijedlozi 
amandmana su sastavni dio zapisnika.  
S obzirom da nije bilo više prijavljenih za raspravu po amandmanu Predsjednik Gradskog vijeća Toni 
Zulim  daje na glasanje amandman vijećnika Ivana Šustića , te isti nije usvojen sa 5 glasova „ZA,“  10 
glasova  „PROTIV“ . 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu po samoj točci dnevnog reda  Predsjednik Gradskog 
vijeća Toni Zulim daje prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  i 5 glasova 
„PROTIV“ .  
 

TOČKA 2. 
Prijedlog Odluke o izvršavanju proračuna Grada Trogira za 2024. godinu 
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Privremena pročelnica Lidija Musinov je u sklopu izlaganja prve točke dnevnog reda  obrazložila 
prijedlog akta iz druge točke dnevnog reda.  
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  i 5 glasova „PROTIV“ . 
 

TOČKA 3. 
Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru Grada Trogira 

 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Ivan Tironi, Marin Rožić, 
Ivan Šustić i gradonačelnik Ante Bilić.  
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen jednoglasno sa 15 glasova „ZA“.  
 

TOČKA 4. 
Prijedlog Odluke o porezima Grada Trogira 

 
Privremena pročelnica Lidija Musinov  obrazlaže prijedlog akta.  
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali vijećnici:  Ivan Šustić i Marin Rožić i 
Gradonačelnik Ante Bilić. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“  4 glasa „PROTIV“. 
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan.  

 
TOČKA 5. 

Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada 
Trogira 

 
Privremena pročelnica Lidija Musinov obrazlaže prijedlog akta.  
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim je izvijestio da je zaprimljen amandmani po ovoj točci u roku 
od strane vijećnika Ivana Šustića. Potom je vijećnik Ivan Šustić obrazložio prijedlog amandmana, koji 
je sastavni dio ovog zapisnika. 
Gradonačelnik Ante Bilić se izjasnio da se predloženi amandman ne prihvaća.  
S obzirom da nije bilo  prijavljenih za raspravu po amandmanu Predsjednik Gradskog vijeća Toni 
Zulim  daje na glasanje amandman vijećnika Ivana Šustića , te isti nije usvojen sa 4 glasa „ZA,“  i 10 
glasova  „PROTIV“ . 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“   i 4 glasa „PROTIV“ .  
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan. 
 

TOČKA 6. 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Dječjeg vrtića „Trogir“ 
 

Ravnateljica Dječjeg vrtića Lovorka Buotić obrazlaže prijedlog akta.  
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje prijedlog 
akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“   i 4 glasa „SUZDRŽANA“ . 
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan. 
 

TOČKA 7. 
Prijedlog Odluke o dodjeli koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova 

na području Grada Trogira 
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Privremeni pročelnik Ivan Meštrović  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen jednoglasno sa 14 glasova „ZA“.  
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan. 
 

TOČKA 8. 
Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 

 
Privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojeno jednoglasno sa 14 glasova „ZA“. 
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan. 
 

TOČKA 9. 
Prijedlog Godišnja analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Trogira 

 
Privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić  obrazlaže prijedlog akta. 
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj nije bilo prijavljenih za raspravu. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojeno jednoglasno sa 14 glasova „ZA“. 
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan. 
 

TOČKA 10. 
Prijedlog Odluke o davanju na korištenje Edukacijsko kulturnog centra Pučkom otvorenom 

učilištu – Trogir 
 

Privremeni pročelnik Dujo Odžak obrazlaže prijedlog akta.  
Otvara se rasprava po točki dnevnog reda u kojoj su sudjelovali:  vijećnik Ivan Šustić i gradonačelnik 
Ante Bilić. 
S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim daje 
prijedlog akta na glasovanje, te je isti usvojen sa 10 glasova „ZA,“   i 4 glasa „SUZDRŽANA“ . 
Na sjednici je nazočno 14 vijećnika, odsutni vijećnik je Siniša Stojan. 
 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim zaključuje 19. sjednicu Gradskog vijeća u 12:00 sati. 
 
 
 
Zapisnik vodila:      
Ivana Sorić    
 

                                                                               Predsjednik Gradskog vijeća   
                                                                                    Toni Zulim  

 


